
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Protokół nr 4/2024 

IV Posiedzenie w dniu 27 sierpnia 2024  

Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:17 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1.Sławomir Bochnia 

2. Agnieszka Makles 

3. Monika Morawiec-Zawada 

4. Paweł Mszyca 

5. Mateusz Pełka 

6. Robert Soboniak 

7. Małgorzata Szymonik 

Goście 

Zbigniew Graj, Krzysztof Zyśk, Ewelina Stobiecka, Anna Kuras Paulina Kuberska 

1. Otwarcie posiedzenia komisji 

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał przewodniczący Paweł Mszyca, który powitał 

wszystkich zebranych. 

3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący komisji zapytał czy są zmiany w porządku obrad. Wobec braku zmian 

porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Paweł Mszyca, Mateusz Pełka, Robert Soboniak, 

Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Monika Morawiec-Zawada 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu 

Projekt uchwały omówił przewodniczący Referatu Gospodarki Komunalnej Krzysztof Zyśk. 

Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu.  



Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Paweł Mszyca, Mateusz Pełka, Robert Soboniak, 

Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Monika Morawiec-Zawada 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miedźno 

Projekt uchwały omówił przewodniczący Referatu Gospodarki Komunalnej Krzysztof Zyśk. 

Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Miedźno.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1Wyniki 

imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Paweł Mszyca, Mateusz Pełka, Robert Soboniak, 

Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Monika Morawiec-Zawada 

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości Skarbu Państwa w drodze darowizny 

Projekt uchwały omówił Krzysztof Zyśk. 

Wójt Ewelina Stobiecka dodała, że były budynek policyjny ma potencjał i jeśli gmina uzyska 

środki będzie można go zagospodarować. 

Wobec braku pytań projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

Skarbu Państwa w drodze darowizny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Paweł Mszyca, Mateusz Pełka, Robert Soboniak, 

Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Monika Morawiec-Zawada 

 

 

 



 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Mokra 

 

Projekt uchwały omówił Krzysztof Zyśk. Wobec braku pytań projekt uchwały poddano pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Mokra.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Paweł Mszyca, Mateusz Pełka, Robert Soboniak, 

Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Monika Morawiec-Zawada 

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Ostrowy 

nad Okszą 

 

Projekt uchwały omówiła Paulina Kuberska. Wójt |Ewelina Stobiecka dodała, że jest to 

kolejny projekt mający na celu uporządkowanie spraw gminy Miedźno. Dodała również, że 

Urząd Gminy ogłosił nabór wniosków dotyczących Planu Ogólnego Gminy Miedźno, które 

licznie wpływają do gminy. Wnioski będą rozpatrywane po zakończeniu naboru. Pani Paulina 

wspomniała, że nie wszystkie wnioski będą uwzględnione, ponieważ są kryteria określone 

prawnie, które niektóre wnioski odrzucają. Wobec braku pytań projekt uchwały poddano pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Ostrowy nad Okszą.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Paweł Mszyca, Mateusz Pełka, Robert Soboniak, 

Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Monika Morawiec-Zawada 

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Miedźnie 

 

Przewodniczący komisji Paweł Mszyca omówił projekt ustawy w sprawie rozpatrzenie skargi 

na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Miedźnie. Wobec braku pytań 

projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 



Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Miedźnie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Paweł Mszyca, Robert Soboniak, Małgorzata 

Szymonik 

NIEOBECNI (2) 

Monika Morawiec-Zawada, Mateusz Pełka 

 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Miedźnie 

 

Projekt uchwały omówił Paweł Mszyca. Wobec braku pytań projekt uchwały poddano pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Miedźnie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Paweł Mszyca, Robert Soboniak, Małgorzata 

Szymonik 

NIEOBECNI (2) 

Monika Morawiec-Zawada, Mateusz Pełka 

 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Miedźnie 

Przewodniczący Komisji Paweł Mszyca omówił projekt uchwały. Wójt dodała ,że we 

wszystkich trzech projektach uchwał dotyczących skarg na dyrektora pod uwagę brani byli w 

głównej mierze uczniowie oraz to aby placówka sprawnie funkcjonowała. Wobec braku pytań 

projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Miedźnie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Paweł Mszyca, Robert Soboniak, Małgorzata 

Szymonik 

NIEOBECNI (2) 

Monika Morawiec-Zawada, Mateusz Pełka 



12. Sprawy różne 

Małgorzata Szymonik zgłosiła fakt, że asfalt na ulicy Zakładowej w Ostrowach jest 

uszczerbiony po bokach, kruszy się. Wójt Ewelina Stobiecka odpowiedziała, że były podjęte 

kroki w tej sprawie. Na oględzinach drogi był Pan Krzysztof Zyśk, Studnia, która była 

robiona w tej okolicy nie spełnia funkcji i zalegająca woda przy opadach podmywa asfalt. W 

przyszłości droga zostanie naprawiona. Drugą kwestią o jakiej wspomniała Małgorzata 

Szymonik są zaniedbane i zarośnięte rowy w miejscowości Rywaczki, które znacznie 

utrudniają mijanie się dwóch samochodów. Wójt Ewelina Stobiecka odpowiedziała, że w 

takiej sytuacji można tylko wysłać upomnienia do właścicieli działek. Krzysztof Zyśk dodał, 

że według prawa to właściciele działek| i pól są zobowiązani do dbania o przydrożne rowy.  

 

13. Zakończenie posiedzenia komisji 

Wobec braku pytań oraz wyczerpaniu wszystkich punktów w porządku obrad Radny Paweł 

Mszyca podziękował za obecność i zamknął posiedzenie komisji. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Miedźno 

Paweł Mszyca  

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


